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Besluitenlijst Commissievergadering 19 mei 2016 
 

Voorzitter: R. Breedveld 
Secretaris: E.M. Roelfsema 
Deelnemers: VVD: J.P.L.M. van den Beemt, E.J.C. Matthijssen Roosendaalse Lijst: Y.A.J.M. de 

Beer-van Kaam, A.J. Vrolijk, E.J.C. de Regt, C.A.J.M. Goossens, R. Niehot, C.J. 
Gabriëls CDA: M. Aygün, A.G.A. van den Nieuwenhof, A.A.M. Mol VLP: M. Verbeek, 
J.M.M. Hertogh, A. van Gestel, J.F.A. Heeren SP: A.W Oudhof, M.J. van der Aa D66: 
K.A. Raggers, H.W. Emmen PvdA: M.S. Yap, E. Derks Nieuwe Democraten: A.J. 
Schijvenaars, P.A.M.P. Beesems GroenLinks: C.F.G.R. Koenraad Partij Verhoeven: 
- 

  College:  H.J. Polderman, C.A. Lok  

 
 

1. OPENING EN MEDEDELINGEN 
De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur.  
 
 

2. VASTSTELLEN AGENDA 
De agenda is met de volgende wijziging vastgesteld:  
 
- Agendapunt 6 (LIS-brief 995704 Aanbiedingsbrief burgemeester inzake Brabantse aanpak 

opvang vluchtelingen) en agendapunt 7 (Raadsmededeling 11O-2016 Taakstelling huisvesting 
statushouders Roosendaal) worden als één agendapunt behandeld, waarbij tevens de reactie 
op de Brabantse aanpak opvang vluchtelingen wordt meegenomen. 

 
 

3. BESLUITENLIJST 
De besluitenlijst van de Commissievergadering van 14 april 2016 is ongewijzigd vastgesteld.  

 
 
4. RAADSVOORSTEL “ROOSENDAAL GEZONDE STAD” CENTRUMRING 

Voor de centrumring is op participatieve wijze een plan gemaakt. Doel van dit plan is het verbeteren 
van de herkenbaarheid en de bereikbaarheid van de nieuwe compacte binnenstad door een 
herkenbare en eenduidig vormgegeven centrumring te realiseren met meer ruimte voor fietsers, 
voetgangers en vergroening. De binnenstad wordt fysiek gemarkeerd: een ‘strik om de binnenstad’.  
De raad wordt voorgesteld om voor de realisatie van de centrumring vanuit de bestemmingsreserve 
Investeringsimpulsen economie en meer specifiek de binnenstad middelen beschikbaar te stellen.  
Portefeuillehouder: wethouder Lok  
 
Wethouder Lok heeft in zijn toelichting o.a. het volgende aangegeven: 
- Start van de werkzaamheden zal niet voor a.s. winter zijn 
- Bekeken wordt hoe fases zo kort en snel mogelijk te kunnen uitvoeren en de binnenstad 

bereikbaar blijft 
- Hulpdiensten kunnen zich vinden in het schetsontwerp 
 
GroenLinks adviseert positief over het voorstel. De fractie beraadt zich nog op uitbreiden van de 
duurzaamheidsmaatregelen. Fietsen door de binnenstad (oost-west verbinding) ontbreekt nog in 
het plan. GroenLinks zal hier nog naar kijken. 
 
De VLP adviseert negatief over het voorstel. De fractie ziet het geld liever besteed aan gratis 
parkeren. De fractie overweegt een motie in te dienen om de eerste 2 uur gratis parkeren in de 
binnenstad mogelijk te maken en merkt het aan als B-stuk voor de raadsvergadering. 
 
De PvdA vindt het voorstel niet voldragen. Als de ring wordt aangepast moet ook de oost-west 
verbinding worden aangepakt. De fractie gaat waarschijnlijk door middel van amendementen 
trachten het voorstel beter en concreter te maken. Derhalve wordt het door de PvdA geagendeerd 
als B-stuk. 
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D66 adviseert negatief over het voorstel. 
 
De Nieuwe Democraten, het CDA, de VVD, Roosendaalse Lijst en SP adviseren positief over het 
voorstel. De SP verzoekt de portefeuillehouder wel de raad op de hoogte te houden van de kosten. 
 
Dit raadsvoorstel gaat als B-stuk naar de raadsvergadering.  
 
 

5. RAADSVOORSTEL VERSTERKING VOORLIGGEND VELD (uitvoering motie 1 Raad 4-11-
2015) en RAADSMEDEDELING 8O-2016 UITVOERING MOTIE INVESTEREN IN 
VOORLIGGEND VELD 
De gemeenteraad wordt voorgesteld in te stemmen met de notitie: ‘uitvoering motie Versterking 
voorliggend veld’. Hierin presenteert het college een integrale visie op maatschappelijke participatie 
en de rol en ontwikkelrichting van het voorliggend veld. Tegelijkertijd biedt de notitie een overzicht 
van alle bestaande activiteiten en initiatieven die reeds bijdragen aan de versterking van het 
voorliggend veld en daarmee de transformatie van het sociaal domein.  
Portefeuillehouder: wethouder Polderman 
   
Wethouder Polderman heeft in zijn toelichting o.a. het volgende aangegeven: 
- Het voorstel betreft een eerste aanzet om de beweging richting het voorliggende veld door te 

kunnen voeren. De transformatie heeft tijd nodig en zal meerdere jaren duren. Ondanks dat is 
het tempo moordend. Om het voorliggend veld in de kracht te kunnen zetten moet er nu 
geïnvesteerd worden.  

- De lokale overheid heeft een taak te verrichten in het organiseren van solidariteit. 
- Er wordt meer geïnvesteerd in het wijkgericht werken o.a. door de koppeling te maken van de 

Toegang, het voorliggend veld, met het wijkgericht werken.  
- Wethouder Polderman biedt aan om de raad in een informele informatiebijeenkomst nader bij te 

praten over de huidige ontwikkelingen.   
- Wethouder Polderman heeft naar aanleiding van een vraag van de Roosendaalse Lijst 

aangegeven schriftelijk voor een verduidelijking te zullen zorgen aangaande de plannen 
rondom de leerwerkplaatsen. 

 
Dit voorstel gaat als B-stuk naar de eerstvolgende raadsvergadering. 
 
De voorzitter heeft aangegeven dat de fracties die dit raadsvoorstel als B-stuk voor de raad wensen 
te agenderen, dit tijdig bij de griffie dienen aan te geven. Hierbij dient tevens duidelijk te worden 
gemaakt wat de strekking is van de in te dienen moties en/of amendementen.  
  
-De vergadering is om 23.10 uur geschorst- 
 

6. LIS-BRIEF 995704 AANBIEDINGSBRIEF BURGEMEESTER INZAKE BRABANTSE AANPAK 
OPVANG VLUCHTELINGEN, REACTIE INZAKE BRABANTSE AANPAK OPVANG 
VLUCHTELINGEN EN RAADSMEDEDELING 11O-2016 TAAKSTELLING HUISVESTING 
STATUSHOUDERS  
Portefeuillehouder: burgemeester Niederer 
 
Dit agendapunt is omwille van de tijd niet meer behandeld.  
 
 

7. SLUITING 
 
De voorzitter heeft de vergadering om 23.10 uur geschorst, na behandeling van agendapunt 5.  
De commissievergadering zal worden voortgezet op donderdag 26 mei 2016. 
 
 
 
De voorzitter van de Commissie 
 
R. Breedveld 

 
 


